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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och inrikesminister Morgan Johansson (S)

2021/22:398 Avskaffande av krav på danstillstånd

Under våren 2016 ställde sig en enig riksdag bakom ett tillkännagivande om att 
kravet på tillstånd för att få anordna offentliga danstillställningar ska tas bort.

Därefter har en utredare fått i uppdrag att analysera regleringen om 
tillståndskrav för att anordna danstillställning och ta ställning till om kravet på 
tillstånd bör tas bort eller förändras i något avseende. Denna utredare återkom 
den 15 juni 2018 med ett förslag på hur ett sådant avskaffande kan genomföras 
lagtekniskt. 

Efter detta har inte mycket hänt i sak, något som för den senaste tiden är 
förståeligt sett till pandemin. Men en sådan regellättnad nu skulle underlätta för 
en bransch som genomgått ett stålbad. Nyligen genomförde även 
Socialdemokraterna sin kongress där man även fattade beslut om att avskaffa 
danstillståndet. Det är alltså hög tid för att göra verklighet av det som riksdagen 
sedan länge fattat beslut om.

Med anledning av detta vill jag fråga justitie- och inrikesminister Morgan 
Johansson:

 

När avser ministern att återkomma med ett sådant förslag till riksdagen?

………………………………………

Mattias Bäckström Johansson (SD)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-12-01
Besvaras senast
2021-12-08 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


